
 

 

PROTOKÓŁ NR L/2022 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 27 października 2022 r. 

W sesji wzięli udział: 

• 13 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Renata Protasewicz 

• Radca prawny – Robert Krupa 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Gogolewie – Justyna Krajewska 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Motarzynie – Marzena Śmigielska 

• Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej – Izabela Krawczyk 

• Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Dębnicy Kaszubskiej – Anna Pietrzak 

• Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o. – Anna Kurzawa-

Gerczak 

• Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – Piotr Reszka 

• Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Motarzynie – Mirosław Turczyński 

• Radny Rady Powiatu Słupskiego – Grzegorz Grabowski 

• Radny Rady Powiatu Słupskiego – Marcin Kowalczyk 

Radni nieobecni: Olech Marcin, Paczesny Piotr 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XLIX sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie: 

4.1 uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, 

4.2 uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, 

4.3 uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/261/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 26 października 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu, 

4.4 uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oznaczonej nr ewidencyjnym 

5/24, położonej w obrębie ewidencyjnym Gogolewo, Gmina Dębnica Kaszubska, 

4.5 uchwały w sprawie zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 2022”, 

4.6 opinii w sprawie udzielenia odpowiedzi na pismo. 



 

 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

7. Informacja Wójta Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

9.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

9.2 Komisji Rewizyjnej, 

9.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

9.4 Komisji Spraw Społecznych. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XLIX sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie: 

4.1 uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, 

4.2 uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, 

4.3 uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/261/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 26 października 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu, 

4.4 uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oznaczonej nr ewidencyjnym 

5/24, położonej w obrębie ewidencyjnym Gogolewo, Gmina Dębnica Kaszubska, 

4.5 uchwały w sprawie zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 2022”, 

4.6 opinii w sprawie udzielenia odpowiedzi na pismo, 

4.7 uchwały w sprawie dofinansowania zadań realizowanych przez Słupski Związek Powiatowo - 

Gminny na rzecz Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.8 uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

4.9 uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na 

lata 2022-2035. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 



 

 

7. Informacja Wójta Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

9.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

9.2 Komisji Rewizyjnej, 

9.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

9.4 Komisji Spraw Społecznych. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zamknięcie sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1 

Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego Rady Gminy 

Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 12:28 w sali konferencyjnej 

im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono 

nieobecność dwóch radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Ad. 2 

Przy tym punkcie złożono 3 wnioski o zmianę porządku obrad: 

1) Wniosek formalny o rozszerzenie porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad projektu 
„uchwały w sprawie dofinansowania zadań realizowanych przez Słupski Związek Powiatowo - 
Gminny na rzecz Gminy Dębnica Kaszubska”. 

2) Wniosek formalny o rozszerzenie porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad projektu 
„uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok”. 

3) Wniosek formalny o rozszerzenie porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad projektu 
„uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 
2022-2035”. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad pierwszym wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad drugim wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad trzecim wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad zatwierdzeniem porządku 
obrad po zmianach. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został zatwierdzony. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad. 3 

Zatwierdzono protokół z XLIX sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 



 

 

Ad. 4-4.1 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr L/370/2022 i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. 4.2 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr L/371/2022 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 



 

 

Ad. 4.3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/261/2021 Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska z dnia 26 października 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Słupskiemu, stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr L/372/2022 i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad. 4.4 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oznaczonej 
nr ewidencyjnym 5/24, położonej w obrębie ewidencyjnym Gogolewo, Gmina Dębnica Kaszubska, 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr L/373/2022 i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 



 

 

Ad. 4.5 

Projekt uchwały w sprawie zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 
2022”, stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Lejczak Jadwiga 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr L/374/2022 i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad. 4.6 

Projekt opinii w sprawie udzielenia odpowiedzi na pismo, stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt opinii był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu opinii. W związku z brakiem pytań, 
wniosków o zmianę treści projektu opinii, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 
przyjęciem w/w opinii. 

W wyniku zarządzonego głosowania opinia została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Opinia otrzymała nr 4/2022 i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Ad. 4.7 

Projekt uchwały w sprawie dofinansowania zadań realizowanych przez Słupski Związek 
Powiatowo - Gminny na rzecz Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania opinia została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr L/375/2022 i stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Ad. 4.8 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, stanowi załącznik nr 26 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski oddał głos Skarbnikowi Gminy w celu omówienia 
projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz zapoznała z najważniejszymi informacjami zawartymi w treści 
uzasadnienia do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do 
projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania opinia została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr L/376/2022 i stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 



 

 

Ad. 4.9 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2022-2035, stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski oddał głos Skarbnikowi Gminy w celu omówienia 
projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że projekt uchwały jest odzwierciedleniem 
i urealnieniem planu budżetu i zmian dokonanych w budżecie. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do 
projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania opinia została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr L/377/2022 i stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 32 do 
protokołu. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Ad. 7 

Informacja Wójta Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych stanowi załącznik nr 34 do 
protokołu. 

Ad. 8 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych stanowi 
załącznik nr 35 do protokołu. 

Ad. 9-9.1 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu radny Ireneusz Ziółkowski poinformował, że 
komisja spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 



 

 

Ad. 9.2 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Roman Cech poinformował, że komisja spotkała 
się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy, na którym omawiane były 
projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 

Ad. 9.3 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Roman Cech poinformował, że komisja 
spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy, w celu omówienia 
materiałów na sesję. 

Ad. 9.4 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych radny Mateusz Szerlowski poinformował, że 
komisja spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski przeszedł do wolnych wniosków i informacji. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski poprosił o przybliżenie szczegółów inwestycji 
zagospodarowania inwestycji w centrum Dębnicy Kaszubskiej pomiędzy budynkiem poczty 
a dawnym sklepem „Jedynką”. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że inwestycja dotyczy terenu pomiędzy pocztą a byłym 
sklepem „Jedynką”. Planowane jest połączenie obecnie zagospodarowanego terenu przy Urzędzie 
Gminy z działką uzyskaną od poczty. Zostaną wykonane nasadzenia i elementy małej architektury, a 
także zostanie umożliwiona komunikacja z drogą 210. 

Radny Roman Cech zapytał, kiedy ruszą prace związane z zadaniem na Orliku, czyli wyeliminowanie 
wszystkich uszkodzeń. Dodatkowo grupy mają zaplanowane zajęcia na zewnątrz. Czy będzie możliwa 
realizacja tych zajęć? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka udzieliła odpowiedzi, że projektowane jest zapotrzebowanie na 
wykonanie monitoringu. Wniosek w ramach programu Polski Ład został odrzucony. Wniosek 
w ramach Miejskiego Obszaru Funkcjonowania jeszcze nie jest przekazany do realizacji. Inwestycja 
podzielona będzie na etapy. Nie wiemy jak będzie wyglądał budżet na przyszły rok. Przy obecnych 
cenach prądu rozważane jest wprowadzenie opłat za użytkowanie obiektów gminnych. Obecnie 
funkcjonuje uchwała umożliwiająca bezpłatne użytkowanie obiektów. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski poprosił o przedstawienie informacji dotyczącej 
zakupu wozu bojowego dla Motarzyna. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że dla Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Motarzynie zaplanowany jest zakup średniego wozu bojowego z wyposażeniem. Podobny wóz 
użytkowany jest przez Ochotniczą Straż Pożarną w Dębnicy Kaszubskiej. Zakup planowany jest 
w ramach wspólnego zamówienia Związku Powiatowo-Gminnego z innymi gminami powiatu 
słupskiego, które również mają potrzebę zakupu wozu dla OSP. Zakup nastąpi z programu Polski Ład, 
a wysokość dofinansowania sięgnie 85%, zaś 15% jest po stronie gminy. W planie jest posiadanie 
przez jednostki OSP jak najnowszego taboru. Zakup nowego wozu podwyższy bezpieczeństwo 
mieszkańców i samych strażaków uczestniczących w akcji. 

Mieszkaniec gminy poinformował, że od dwóch lat Jego posesja jest zalewana przez wody opadowe 
z drogi gminnej ul. Brzozowej w Dobrej. Sytuacja była zgłaszana do Urzędu Gminy, odpowiednie 



 

 

pisma w tej sprawie były wystosowane, jednakże w odpowiedzi mieszkaniec dostawał informację, że 
środki na remont drogi nie zostały zaplanowane i będzie naprawiana w ramach bieżącego utrzymania 
dróg. Pisma, które wpływały do gminy, posiadały dokumentację zdjęciową. W związku z ulewnymi 
deszczami droga jest zalewana i rozjeżdżana. Płyty są już na tyle stare, że wystają z nich pręty. 
Nagromadzenie wody na drodze było tak duże, że zalewało posesję kilkukrotnie, co doprowadziło do 
uszkodzenia ściany w piwnicy domu. Na jedno z pismo w ogóle nie otrzymał odpowiedzi, wobec tego 
chciałby dowiedzieć się czy są jakieś możliwości naprawy i remontu drogi. Mieszkańcy złożyli petycję 
w sprawie pilnej naprawy drogi. W międzyczasie pojawiła się ekipa, która odwodniła drogę, udrożniła 
przepust i rowy wzdłuż drogi. Chciałby wiedzieć czy wykonane prace zapewnią bezpieczeństwo, czy 
remont drogi zostanie zaplanowany na przyszły rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
spotka się 3 listopada i będzie rozpatrywać sprawę. 

O godzinie 13:40 radna Jadwiga Lejczak opuściła sesję Rady Gminy. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że rów chłonny został zasypany, 
prawdopodobnie przez jednego z mieszkańców. Skuteczność wykonanych prac będzie 
monitorowana. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poprosił radnych Rady Powiatu o przedstawienie 
wspólnego finansowania inwestycji na drogach powiatowych. 

Radny Rady Powiatu Marcin Kowalczyk poinformował, że Powiat Słupski przy współfinansowaniu ze 
strony gminy Dębnica Kaszubska realizuje inwestycje polegające na remoncie dróg powiatowych. Bez 
współudziału finansowego nie udałoby się wyremontować tych dróg. Ważne jest, aby to 
kontynuować. Obecnie trwają prace nad remontem drogi powiatowej do Dobieszewa, na którą 
powiat otrzymał środki finansowe od właścicieli farmy. Niestety po przetargu często okazuje się, że 
zaplanowane fundusze są niewystarczające i trzeba dokładać do inwestycji. Dodatkowo na bieżąco 
wymieniany jest tabor spółki PKP. 

Radny Rady Powiatu Grzegorz Grabowski poprosił o przesyłanie informacji o posiedzeniu rady gminy 
w formie SMS-owej. Zaproponował także przeprowadzenie analizy drogi w miejscowości Dobra przez 
byłego pracownika urzędu gminy. Po tej analizie może znajdzie się przyczynę złego odprowadzania 
wód opadowych z tej drogi. 

Radny Krzysztof Badowski zapytał o odcinek drogi powiatowej w kierunku Powiatu Bytowskiego, czy 
będzie on realizowany? 

Radny Rady Powiatu Marcin Kowalczyk poinformował, że tak wiele prac planowanych jest na ternie 
gminy, więc może uda wygospodarować się odcinek próbny i w jakiejś części położyć asfalt. Jest to 
kwestia do ustalenia. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski o godzinie 14:05, po wyczerpaniu porządku 
obrad, zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
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